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Møtereferat  
Byåsen menighetsråd 2019 2023 
 
Møtedato: 28.04.2021 kl. 19:00 
Møtested: Byåsen kirke 
Arkivsak: 20/00201 
  
Til stede:  Anne Bakken, Jørgen Giorgio Bosoni, Frode Bye, Åshild Bratseth, Kirsti 

Kielland, Steinar Leirvik, Olav Lunde, Odd Johan Overøye, Magne Rø, 
Andreas Haga Skjetne, Guri Opland Solem, Ingrid Eikli Heggset 
(sekretær). Frode Bye på Teams.  
 

Forfall:  Andreas Skjetne, Randolf Vågen 
  
SAKSLISTE Side 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 
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Konfirmantarbeidet – Eirik orientert for arbeidet. Bl.a. om kullets størrelse og utvikling. Ludvig 

orientert for endring fra store grupper til små for å knytte bedre relasjoner med konfirmantene.  

Konfirmanter prioritert under korona – 2 undervisninger har vært digitale, ellers arrangert mange av 

de vanlige undervisningene hos oss. Arbeidet med oversikt over tema som konfirmantene undervises 

i, og jobber med en holdning hvor det undervises med forutsetning at konfirmantene trenger ikke å 

være enig med de ansatte.  

Klimaspillet og handelsspillet. Fasteaksjon – frisyre. Leir. KRIK – endret fra tur til Bø i Telemark til 

lokal KRIK leir for Nidaros.  

Musikal – endret i 2019 fra 360 «Æ E», men det ble ingenting i 2020 pga. korona, Elektromesse mm 

2021.  

De fleste konfirmasjonene har blitt utsatt fra vår til høsten 2021. Vikar for sokneprest skal gå inni 

konfirmantarbeidet, og også kateket har 80% fødselspermisjon i høst. Noe som gjør det ekstra 

arbeidskrevende med to nye i arbeidet.  

90% oppslutning av døpte og tilhørende. Ca. 70% av årskullet, som landsgjennomsnittet, men høyt 

fra å være by. Har mistet de tilhørende, som betyr det er færre vi kan sende direkte reklame til.  

Endring i ungdommen – de er mer skjøre, det er mye stress og angst. Rekordmange ikke har vært 

med på leir fordi de synes det er krevende. Mulig det har vært sånn før, men mer aksept for det nå? 

Ser et mer bevisst forhold for hvorfor de velger å konfirmere seg. Nå er det mange flere reelle 

alternativ til kirkelig konfirmasjon, som gjør at de som er her har tatt ett enda mer reelt valg.  

«Det finnes like mange grunner å konfirmere seg som det finnes konfirmanter». Konfirmantene er 

gode på å stille kritiske spørsmål. Ungdom er ungdom, nå som før.  

Må man by inn for mye ressursmessig for å lokke til seg ungdom? Nei, vi kan bare dra på det vi har 

gjort og det funker. Reviderer undervisningen hele tiden for å gjøre den lettfattelig og meningsfullt 

for ungdommen.  

Ca. 20 aktive ungdomsledere som kommer på det meste, og ca. 20 til som er med innimellom. De 

eldste er helt opp til 23. En stor ressurs på leir! Stor iver for å være med der. Det gjør at ansatte kan 

fokusere på undervisning og annet. Konfirmantene knytter seg til ungdomsledere.  

Carpe Diem – en søndag i måneden. Undervisning, lek og korsamling. Camp Carpe Diem – leir med 

overnatting. Sommer og juleavslutning. Ungdomsråd – møtes ca. hver 6. uke. 8 stykker. Ikke vært 

virksom i koronatid.  

Startet opp samtalegrupper i det året som har vært. Vanskelig å møtes i store grupper da under og 

over 18 har hatt forskjellige korona restriksjoner. De har etterlyst mer bibelfaglig input. Kommer til å 

fortsette med samtalegruppene.  

Menighetspedagog ungdom, Anna Nicoline, savnet lærerplan for å kunne bygge arbeidet utefra. 

Starter et prosjekt med å få laget det i samarbeid med Heimdal. Ønsker å få en enda tydeligere rød 

tråd i undervisningen.  

Shelter lagt ned, delvis pga. økonomi og delvis pga. korona. Ønske om å få Shelter oppe igjen. Har 

ikke kunne ha trosformidling når den var finansiert av kommunen. Ønske om å kunne kombinere 

ungdomsklubb, hvor man kan bare være, og noe trosformidling.  
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Hva trengs for å få Shelter i drift igjen? Frivillige ungdomsledere? En ansatt som drifter den? Ønsker å 

knytte den tettere opp til konfirmasjonsundervisningen med fellesskapsbyggende aktiviteter som en 

del av utvidet undervisning.  

Frokostkafe – flere aktører med, bla kulturenhet i Trondheim kommune og U-kirke hos Kfit. Et nytt 

frokosttilbud for 8. klassinger. De får frokost – prat med trygge voksne. Ikke lov å forkynne, men en 

bra måte å knytte relasjon før konfirmasjonsåret. Det er kulturenheten som tar kontakt med skolene.    

Spørsmål om hva som skjer med ungdommen etter ungdomslederarbeid.  

«Helt ærlig» – nytt konsept. Samtale / panelopplegg. Tar opp temaer som psykisk helse. 

Ungdomsledere og fagpersoner med i panelet. Gruppesamtaler etter panelsamtalen? Det jobbes 

med å utvikle hvordan det skal bli.  

ULK – 30 stykker – Sverresborg, Byåsen og Ilen. Ønsker mer kontinuitet for å holde på ungdommene. 

Årsplan revideres, et treff i måneden istedenfor 4 i året, tur til Taize og Rypetoppen.  

Hva kan rådet bidra med? Økonomisk støtte til en stilling som kan drive Shelter. 20% stilling f.eks.  

Hjelp til å finne en kandidat? Fint med nye impulser fra nye mennesker.  

Revisjon av trosopplæringsplan også inneholder en revisjon av konfirmant- og ungdomsarbeidet og 

det kommer tilbake til menighetsrådet etter hvert.  

Det er en viktig jobb som gjøres!  

Vedtak  

Ingen 

 

 

10 Samtale om hvordan være en fremoverlent menighetsråd 
 
Behandlet av Møtedato Saknr. 
10 Byåsen menighetsråd 2019 2023 28.04.2021 10 

 
Forslag til vedtak 

Ingen 
 
Møtebehandling – fra samtalen i rådet 

Vanskelig å være mer aktiv ift hverdagen.  

Handlingsplan – er vi aktiv ift det, eller er det bare papirarbeid? Hvis vi er aktiv ift det – blir vi 

fremoverlent. Trenger ikke å finne opp nye hjul. Neste menighetsrådsmøte se på handlingsplan – hva 

kan vi ta tak i der. 

Satsningsområder vi er godt fremoverlent på: konfirmantarbeidet – kulturkvelder. 

Speideren: forslag å prøve sammen med Sverresborg? Vi må skrive om det så vi holder det varmt. 

Odd Johan spør sin speider tannlege om inspirasjon vedr. speideren.  
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Alle i rådet står fritt til å melde inn saker til AU og rådet. Er det noe vi brenner for – kanskje er det en 

sak å drøfte?  Kan reflektere på sommeravslutning om dette.  

Viktig oppgave å bruke nettverkene sine og invitere folk til lavterskel tilbud.  

Vi har rik historie som menighet, et rikt arbeid, hvis vi skal være fremoverlent er det viktig å sett 

foten i bakken og kjenne etter hva er vårt kjernearbeid. Løfte opp de undertrykte.  

Gudstjenesten – navet – mange andre gode aktiviteter – vi skal ha en annen forankring og profil enn 

samfunnet ellers, ellers er det ikke noe vits. Vi trenger røtter og vinger. I hele skalaen av aktivitetene 

våre skal vi være bevisst hvem vi er. Kulturkvelder er ikke for å underholde folk, men for å være kirke. 

Vi skal være bevisst på hva er vårt særpreg og vår forankring.  

Etter covid har vi behov for å samles, men ikke ubegrenset mye. Folk ønsker seg ikke tilbake til fulle 

timeplaner, vi skal ikke ut med enda flere aktiviteter, men kvalitet i det vi gjør. Hva er menighetens 

oppgave? Skjøre ungdom – mange som trenger oss. Tør å gå inni de ubehagelige møtene med 

menneskene rundt oss. Å gå den ekstra mila.  

Konfirmanter – flott og viktig med den nye oppdeling i grupper så man ser den enkelte.  

Skal man starte opp speideren må man ha klare tanker om hva man skal møte ungdommen med.  

 
Vedtak  

Ingen vedtak. AU tar med seg forslag vedr. refleksjon over hva vi brenner for som team på 
junimøtet.  
 

Orienteringssaker 

• Personal ved Steinar: Permisjon fra 1.9. i ett år. Menigheten får en prest i års vikariat; Steffen 
Torsteinsen Aune. God stemning i staben. Første gang på 11 år at det er samme stab to år etter 
hverandre, det er godt! Diakon Anne er godt i gang med fysiske arrangementer. 
Menighetspedagog barn også det. Flere tar kontakt enn før, oppblomstring av babysang. Begge 
pedagogene skal ha 20% studiepermisjon i høst. Kateket skal også ha fødselspermisjon samtidig. 
Det jobbes med å finne vikar. Godt med vanlige gudstjenester igjen. Jazzmusikere deltar på 
gudstjeneste 1. pinsedag med matinekonsert etter gudstjenesten.  

• Kfit ved Guri – neste onsdag møte i Kfit. Revisjon av mål og strategiplan for Kfit. 2022 – 25. 
Ønsker å se på det på neste AU og evt. MR. 5 arbeidsgrupper ift. planen på 5 tema: Helhetlig 
gravferdspolitikk. Satsning i menighetene. Kirka som samfunnsaktør Guri med i denne gruppen. 
(Hvor går grensen for politikk? F.eks. nye abortloven. Hva er samfunnsoppdraget til kirken? 
)Sammen om - ingen lykkes alene. Kirken i endring.  

• Flygel – arbeidsgruppen er klar – Fridjof Riis og Lars Marius Hølås ble med Rune Bratseth. 
Medlemmer fra ulike sektor. Prøver å finne noe fra det politiske landskapet – savner kvinne i 
gruppen. Byscenen har en flygel som kanskje vi kan kjøpe. Noe teknisk rundt betingelser. Usikker 
pris. Roar Vik? Spør Odd Anders og Geirmund Lykke vedr. tips.  

• Dugnad – forfall: Guri, Åshild, Jørgen. Odd Johan, Magne, Kirsti, Anne, Steinar, Olav, Ingrid.  
• Kjøkken – Ingrid har hatt befaring med Kfit. Ser på mulige forslag – og tar det videre med neste 

AU.  
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• Stoler – Ingrid begynner å undersøke. 
• Spør hos Asplan Viak om å høre med handikapforbundet til å uttale seg om HC plassene? Ingrid 

lager skriv ift. behov for parkeringsplasser som rådet kan vurdere før de sender over til Asplan 
Viak. Estetikk utenfor inngangen er veldig viktig.  

 
 
Eventuelt 

• Innkallingsformat – uvant. Ok. Vi prøver fremover en stund.  
• Fint å ha god tid. Gode, interessante momenter som kom fram i sakene. Møtet 

preget av god tid. 


